
Villa Belle vue - Guadeloupe - Sainte-Anne

From 357.14 € / night - 4 bedroom(s) - 3 bathroom(s)



Galerie photos / Photo gallery



Votre location / Your rental

Découvrez cette magnifique maison de caractère avec piscine, idéalement nichée à proximité des plages les plus prisées de
Sainte Anne, en Guadeloupe. Une vue à couper le souffle vous attend, à seulement 20 minutes de l’aéroport de Pointe-à-
Pitre et à 5 minutes du bourg de Sainte-Anne.


Cette location de vacances, pouvant accueillir jusqu’à 8 personnes, vous offre un cadre enchanteur pour des moments
inoubliables en famille ou entre amis. Chaque pièce de la villa dévoile une vue mer spectaculaire, tandis que les espaces de
vie spacieux et lumineux invitent à la détente et à la convivialité.


Profitez pleinement des espaces extérieurs, entre piscine, terrasse aménagée et jardins luxuriants, pour des instants de
détente absolue. Les quatre chambres, dont deux suites avec vue sur la mer, garantissent à chacun confort et intimité.


Aux alentours, explorez les plages de renom telles que la Toubana et la Caravelle, découvrez le charme du bourg de Sainte-
Anne et régalez-vous des saveurs locales dans les restaurants environnants. Pour les amateurs de golf, le prestigieux golf
de Saint-François est à portée de main.


Vivez une expérience unique dans cette villa d’exception, où le calme, le confort et la beauté se conjuguent pour des
vacances inoubliables en Guadeloupe.

Discover this magnificent character house with pool, ideally nestled near the most beautiful beaches of Sainte Anne, in
Guadeloupe. A breathtaking view awaits you, just 20 minutes from Pointe-à-Pitre airport and 5 minutes from the village of
Sainte-Anne.


This vacation rental, accommodating up to 8 people, offers you an enchanting setting for unforgettable moments with family
or friends. Each room of the villa unveils a spectacular sea view, while the spacious and bright living spaces invite relaxation
and conviviality.


Fully enjoy the outdoor spaces, between pool, furnished terrace, and lush gardens, for moments of absolute relaxation. The



four bedrooms, including two suites with sea views, ensure comfort and privacy for everyone.


Explore the surrounding beaches such as Toubana and Caravelle, discover the charm of the village of Sainte-Anne, and
indulge in local flavors in nearby restaurants. For golf enthusiasts, the prestigious Saint-François golf course is within reach.


Experience a unique stay in this exceptional villa, where tranquility, comfort, and beauty come together for unforgettable
holidays in Guadeloupe.



Caractéristiques / Features

 160 m2 /  8 traveler(s) /  4 bedroom(s) /  3 bathroom(s)

Equipements / Equipment

 Barbecue  Air conditioner  Iron  Dishwasher

 Crib  Washing machine  Parking  TV

 Wifi  Hair dryer  Household linen  Swimming pool

 Safe  Water tank  Sea view



Localisation



Laurence

+590 690 84 80 50
guadeloupe@villaveo.com


